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3.NİĞDE TARIM FUARI, ZİYARETÇİLERE 
KAPILARINI AÇTI 

 
 

3.Niğde Tarım Fuarı, Pazartesi Pazar Yeri Fuar Alanı'nda düzenlenen törenle açıldı. Açılışa, 

Niğde Valisi Ertan Peynircoğlu, Niğde Milletvekili Ömer Fethi Gürer, İl Gıda Tarım ve 

Hayvancılık Bakanlığı Müsteşarı Dr. Nusret Yazıcı, Niğde Belediye Başkanı Faruk Akdoğan, 

Niğde Garnizon Komutanı Albay İdris Tataroğlu, Niğde Üniversitesi Rektörü Prof.Dr.Adnan 

Görür, Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı Tarım ve Reform Genel Müdür Yardımcısı Faruk 

Fıratoğlu, Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı Hayvancılık Genel Müdür Yardımcısı İbrahim 

Özcan, Ticaret ve Sanayi Odası (NiTSO) Yönetim Kurulu Başkanı Şevket Katırcıoğlu, sivil 

kurum kuruluşları ve kurum yetkilileri ile çok sayıda davetli katıldı. 
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"Biliyorsunuz şehrimiz bir tarım şehridir.  İl nüfusunun yaklaşık yarısının faaliyet konusunun 

tarım olması ve il gelirinin yarısının tarıma dayalı faaliyetlerden gerçekleşmesi sebebiyle bu 

fuar oldukça önemlidir. Son iki yıldır gerçekleştirdiğimiz bu etkinlik şehrimizin tarımsal 

ürünlerini kamuoyuna tanıtma konusunda oldukça başarılı oldu.  İlimiz için yeni tarım 

arazilerinin oluşturulması, toprakların verimli hale getirilmesi ve ıslahı konusunda sürekli 

çalışmalar yapılmaktadır. Ayrıca Ömer Halisdemir Üniversitesi Tarım Bilimleri Teknolojileri 

Fakültesinde yüksek potansiyelli araştırmalar yürütülmektedir.  Bu bize başlı başına tarımın 

şehrimiz açısından önemini ortaya koymaktadır. Elbette ki tarım sadece şehrimiz için değil 

tüm dünya için önem arz etmektedir. Bakınız Birleşmiş Milletler, Gıda ve Tarım Teşkilatı 

rakamlarına göre yaklaşık 7 milyarlık nüfusa sahip dünyamızın 1 milyarı açlık çekmektedir. 

Ayrıca her 4 saniyede 1 insan açlık sebebiyle hayatını kaybetmektedir. Bununla birlikte her 

yıl 10 milyon insan açlık yüzünden göç etmektedir. Bu verilere göre tarımdan uzaklaşan 

toplumların sonu açlık ve sefalettir.Değerlendirecek olursak Niğde’nin tarım anlamında 

sadece kendisine değil aynı zamanda tüm Türkiye’ye önemli katkılar sağladığını 

görüyoruz. Bildiğiniz üzere ilimizin önde gelen tarım ürünleri elma ve patatestir. Bu sene 

maalesef bu ürünlerde fiyat bazında üreticimizin istediği rakamlara ulaşılamadığı 

görülmektedir. Patatesin maliyeti şu anda 50 kuruşun altındadır. Satış fiyatları da aynı 

seviyelerde seyretmektedir. Yani patates maliyetine satılmaktadır.  

Ayrıca üretim fazlalığından dolayı patatesin ihracata teşvik edilmesi gerekmektedir. Ürünün 

ihracata gitmesi için gerekli olan ihracat destek oranının ton başına 40-50 dolar civarında 

uygulanması hem üreticimizi hem de esnafımızı rahatlatacaktır.Sözlerime son verirken tüm 

fuar katılımcılarına huzurlarınızda teşekkür ediyorum.Fuarın tüm paydaşlara hayırlı olmasını 

temenni ediyorum" dedi. 

 
Yönetim Kurulu Başkanımız Şevket Katırcıoğlu, Bilim Sanayi ve 
Teknoloji Müdürlüğü tarafından düzenlenen Rekabetçilik ve Yenilik 
Operasyonel Programı Bilgilendirme Toplantısı'na katıldı 
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